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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA KOLAN 

JEDINSTVENI UPRAVNI ODJEL 

KLASA:021-05/21-01/03 

UR.BROJ:2198/33-03/02-21-2 

Kolan, 24. lipnja 2021. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

 sa 3. (treće) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 24. lipnja u velikoj 

dvorani Općinske zgrade s početkom u 8:05 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

 

1. Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

2. Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

3. Ivan Čemeljić 

4. Mario Baričević 

5. Marin Pernjak 

6. Šime Šupraha 

7. Josip Zubović 

 

 

 

 

 

 

Ostali prisutni: 

Šime Gligora- Načelnik 

Lorena Šugar -pročelnica JUO 

Petar Šupraha-zapisničar 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                        

 

 

 Predsjednik vijeća Ante Zubović otvara 3. sjednicu u 8:05  h ( u daljnjem tekstu 
Predsjedavajući) na  početku je pozdravio vijećnike i sve nazočne te utvrdio da je prisutno svih 
7 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Mario Baričević ,Jelena Škoda Baričević, Marin 
Pernjak, Šime Šupraha, Josip Zubović ,) 
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Predsjedavajući utvrđuje da postoji kvorum za održavanje sjednice te otvara sjednicu Vijeća, 
 
Prelazi na verifikaciju zapisnika sa 1.(konstituirajuće) sjednice Vijeća otvara raspravu , daje 
verifikaciju zapisnika na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7vijećnika(Ante Zubović, Mario Baričević Jelena Škoda baričević, Ivan Čemeljić, Šime 
Šupraha, Marin Pernjak, Josip Zubović) 
 
PROTIV: nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
JEDNOGLASNO je verificiran zapisnik sa 1.(konstituirajuće) sjednice 
 
Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika sa 2. sjednice, otvara raspravu, te moli da se 
glasa 
 
 
GLASOVANJE: 
 
ZA:7 vijećnika(Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević, Marin 
Pernjak , Josip Zubović, Šime Šupraha) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
JEDNOGLASNO je verificiran zapisnik sa 2. sjednice 
 
Predsjedavajući otvara aktualni sat te poziva vijećnike da se uključe u raspravu 
 
Vijećnik Šime Šupraha pita da li će se postaviti ležeći policajci u Mandrama u Ribarskoj ulici 
obzirom da u istoj ima dosta djece. 
 
Načelnik konstatira da se ležeći policajci postavljaju po prij utvrđenim pozicijama , a ovaj 
prijedlog će se razmotriti. 
 
Vijećnik Josip Zubović pita kakav je ststus novoprobijene ceste na ulazu na plažu Sv. Duh. 
 
Načelnik konstatira da se je upoznao sa konkretnim problemom, da je Općina suvlasnik u 
jednom dijelu parcela kroz koji je isti probijen,sačinjen je zapisnik po komunalnom redaru te 
su pokrenudi razgovori sa odvjetničkim društvom na koji način da se spriječi po mom 
mišljenju manevar za pokretanje ilegalnih radnji na Sv. Duhu.Nadalje, druge radove na 
području Sv. Duha(uređenje dijela puta) odradio je investitor kampa. 
 
Vijećnik Josip Zubović naglašava da postoji sve veći problem narušavanja prostora i 
nepoštivanja prostornoplanske dokumentacije. 
 
Vijećnik Mario Baričević slaže se sa vijećnikom Josipom Zubovićem i naglašava da su u 
devastaciji prostora svi pomalo učestvovali i da Sv. Duh ako se stanje ne zaustavi ide putem 
zone Katarelac. 
 
Vijećnik Ivan Čemeljić pita tko i po čijoj dozvoli betonira terasu ispred objekta Harpun na Sv. 
Duhu. 
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Načelnik konstatira da su počeli određeni radovi i da je taj prostor Komisija dodijelila kao 
javnu površinu. 
 
Predsjedavajući pročelnicu pita koja Komisija za javne površine je legalna. 
 
Pročelnica konstatira da je legalna Komisija koju je imenovao Načelnik. 
 
Predsjedavajući pita iz kojeg je razloga ilegalna Komisija koju je imenovalo Vijeće, odluka je 
objavljena. 
 
Načelnik konstatira da se je odlukom kojom je Vijeće imenovalo Komisiju pozvalo na krivi 
članak ali pitanje je da li je odluka suštinski ispravna te tražim da se isto provjeri kod 
nadležnih tijela. 
Vijećnik Mario Baričević pita iz kojeg razloga su stručne službe JUO dopustile da tako 
"neispravna" odluka dođe na Vijeće. 
Načelnik konstatira da je ista donesena 31. prosinca 2020. a objavljena je tek 08. veljače 2021. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da je ova Odluka objavljena , nema informacije da je 
poništena te se postavlja pitanje koja je Odluka vezano za imenovanje predmetne Komisije na 
snazi, te tražim od nadležnih da isto provjere. 
 
Vijećnik Marin Pernjak pita tko i temeljem koje koncesije postavlja fiksne suncobrane na plaži 
Sv. Duh. 
 
Načelnik konstatira da odmah po završetku sjednice ide u obilazak plaže Sv. Duh da vidi o 
kojima se konkretno radovima radi, te utvrđuje da tamo nema uvjeta za postavljanje fiksnih 
suncobrana. 
 
Vijećnik Marin Pernjak navodi da je prije par dana kontaktirao komunalnog redara koji mu je 
naveo da sve što se gore radi je po odobrenju Načelnika. 
 
Načelnik konstatira da je sa investitorima kampa razgovarao o uređenju puta i da se isti koristi 
u sezoni za pješake i dostavu a ne za ostala vozila. 
Vijećnik Marin Pernjak pita da li je u nadležnosti Načelnika da mijenja način korištenja puta. 
 
Načelnik konstatira da to nije službeno put , te da nije siguran spada li i u nerazvrstanu cestu , 
ali stajalište je da tamo mora ostati put. 
 
Vijećnik Marin Pernjak pita što je poduzeto po pitanju betoniranja dijela pomorskog dobra u 
zoni lučkog područja, te po tom pitanju podnosim prijavu za taj zahvat u prostoru, te navodi 
što se je poduzelo vezano za nasipavanje iskopa na prijedjelu "Bocunić" iznad Kolana, te 
vezano za nasipavanje Điga. 
 
Predsjedavajući konstatira da je isto (nasipavanje na "Bocuniću") pokrenuto za vrijeme 
mandata Marina Pernjaka. 
 
Vijećik Marin Pernjak se pita da li se gubi kontrola nad prostorom. 
 
Načelnik konstatira da vezano za betoniranje u lučkom području Mandre nema saznanja te 
moli vijećnika Marina Pernjaka da sva saznanja vezano za isto prijavi komunalnom redaru. 
Nadalje što se tiče nasipavanja Điga postoji Odluka Županije temeljem koje se može pristupiti 
popravku "Pera Điga" i u tom smislu mi smo samo pijeskom uređivali iste. 
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Vijećnik Mario Baričević slaže se da u prostoru ima puno problema predlaže formiranje 
Komisije da se konačno utvrdi na koji se način tko i kako koristi prostor, tko i kako koristi 
vezove u luci  kako to i po kojim kriterijima službenik Marin Oštarić formira javne površine i 
sl. 
 
Načelnik navodi da je prostor puno lakše devastirat nego li to poslije ispravljat, sad  je u fokusu  
priprema sezone a biti će vremena da utvrdimo tko i kako koristi pomorsko dobro, na koji su 
se način ucrtavale i formirale javne površine te će se utvrdit tko je odgovoran za ovo stanje u 
prostoru. 
 
Vijećnik Marin Pernjak konstatira da podržava prijedlog vijećnika Marija Baričevića za 
formiranjem Komisije koja će se baviti stanjem u prostoru, navodi kako se je u njegovom 
mandatu izdalo dosta rješenja o uklanjanju nelegalnih objekata, prijavljivalo se je građevinskoj 
inspekciji i za stanje na Sv. Duhu i Katarelcu  te se nije dozvolilo da se pomorsko dobro koristi 
bez važećeg akta. 
 
Načelnik konstatira da tu nema paušalnog prozivanja već je potrebno utvrdit stanje u 
prostoru. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da su se probijale ceste bez važećeg akta,postavljala se 
komunalna infrastruktura, radio se je kaos u prostoru i to treba utvrdit . 
 
Predsjedavajući zatvara aktualni sat te predlaže usvajanje dnevnog reda uz napomenu da 8 
točka postane 1. a 7. 2. točka dnevnog reda 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Prijedlog Dnevnog reda 
 
GLASOVANJE : 
ZA:7 vijećnika(Ante Zubović, JelenaŠkoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Marin 
Pernjak, Šime Šupraha, Josip Zubović) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
JEDNOGLASNO je usvojen slijedeći Dnevni red 
 
 
                                                            DNEVNI    RED 
 

1. Prijedlog Proračuna za 2021. 
-Projekcija Proračuna 
              -Plan razvojnih programa Općine Kolanza 2021-2023. 
              -Odluka o izvršenju Proračuna Općine Kolan za 2021. 
              -Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2021. 
              -Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2021. 

2. Izvršenje Odluke o financiranju nužnih rashoda i izdataka Općine Kolanza za 
razdoblje od 01.01-30.06.2021. 

3. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o dozvoljenom prekoračenju po 
poslovnom računu Općine Kolan 

4. Prijedlog Pravilnika o uvjetima izgradnje, visini i isplati naknade za izgradnju 
suhozida uz put od DC 106 do k.č. 3989 

5. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o uvjetima za financiranje 
smještaja starijim i nemoćnim osobama u privatnom smještaju 
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6. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Socijalnog vijeća Općine Kolan 
7. Prijedlog Odluke o osnivanju i izboru članova Odbora za kulturu,obrazovanje i 

društvene djelatnosti 
8. Prijedlog Odluke o osnivanju i izboru članova Odbora za prostorno 

planiranje ,komunalni sustav i zaštitu okoliša 
9. Zaključak 
10. Razno 

 
 
                                                 Ad. 1. Prijedlog Proračuna za 2021. 
 
Predsjedavajući otvara prvu točku Dnevnog reda, konstatira da se je vijeću pridružila 
službenica u JUO Vesna Mirčić te daje riječ Načelniku. 
 
Načelnik konstatira da je struktura prijedloga Proračuna vezana i na termin privremenog 
financiranja, te osvrt daje na prihodovnu stranu koja je osim redovnih prihoda predviđena iz 
razloga da se otvori mogućnost javljanja na određene natječaje  za već od ranije predviđene 
projekte. 
 
Vijećnik Josip Zubović pita iz kojeg razloga su prihodi na pozicijama 005 i 006 (Porez na kuće 
za odmor i Porez na promet nekretninama) predviđeni u tako  visokom iznosu. 
 
Vesna Mirčić navodi da se radi o projekcijama iz prošle godine i trenutnim zaduženjima, te da 
je ovo radna verzija Proračuna. 
 
Načelnik dalje navodi da je rashodovna strana uvjetovana dosadašnjim izvršenjima ,te 
konstatira da primjerice donacija Turističkoj zajednici je predviđena u ovom iznosu zbog 
saniranja dugova iz 2019. 
Vijećnica Jelena Škoda Baričević konstatira da se zbog dugova iz 2019. mora Turističkoj 
zajednici donirati 420.000 kuna. 
 
Nadalje Načelnik konstatira da se u rashodovnu stranu mora predvidjeti i trošak za JVP Pag iz 
razloga što isti neće biti sufinancirani iz decentraliziranih sredstava kako je bilo planirano,te 
navodi trošak za otkup zemljišta za uličnu i prometnu mrežu, izgradnja nerazvrstanih cesta za 
koje postoje potrebna dokumentacija,šetnica, poljski putevi,širenje vodovodne 
mreže,energetska obnova knjižnice(mulitmedijalni centar) tu bi se pokušalo sa mjerom 7.4.1., 
nabava komunalne opreme za ČIOK, te projekt vrtić/škola, platforma za transparentnost, 
izrada Plana rasvoja i sl. 
Vesna Mirčić konstatira da obveze prema Komunalnom Pag isplaćivale bi se još do kraja 2022. 
 
Vijećnik Marin Pernjak konstatira da je prijedlog proračuna dobar te smatra da je prihodovna 
strana viša od realno moguće, te navodi da bi bilo dobro kroz Programe točno odredit koje će 
se primjerice nerazvrstane ceste uređivat. 
 
Načelnik se slaže sa komentarom vijećnika Marina Pernjaka da se kroz programe točno utvrdi 
koje će se primjerice ceste uređivati (to bi u ovom slučaju bile one sa urednom 
dokumentacijom), te navodi da je prihodovna strana planirana na ovaj način  da bi se otvorila 
mogućnost javljanja na određene natječaje pa je potrebno  otvoriti stavku u proračunu a tu se 
radi oko 5 milijona kuna. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da su se do 16.06 mnoge stavke probile što ima za 
posljedicu na proračun. 
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Vijećnik Marin Pernjak navodi da bi bilo bolje da je bilo više vremena za čitanje proračuna. 
 
Načelnik konstatira da zbog svih objektivnih okolnosti uvjetovanih rokovima,ranijim 
realizacijama i sličnim problemima predstavili smo ovakav proračun te navodi da će u 
pripremi proračuna za 2022. biti više vremena  koji će omogućiti bolje uvjete za pripremu 
proračuna. 
 
Predsjedavajući zaključuje raspravu i stavlja prijedlog Proračuna za 2021. na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7 vijećnika(Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević,Marin 
Pernjak,Šime Šupraha, Josip Zubović) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
JEDNOGLASNO je usvojen Proračun za 2021. godinu 
 
 
                              Ad. 2. Izvršenje Odluke o financiranju nužnih rashoda i izdataka Općine  Kolan 
za razdoblje od 01.01.-30.06. 2021. 
 
Predsjedavajući poziva službenicu Jadranku Šupraha da se pridruži radu Vijeća. 
Predsjedavajući otvara drugu točku te konstatira da su po realizaciji neke stavke probijene do 
300%, obraća se pročelnici te je pita da li je ovo zakonski izvršeno. 
 
Pročelnica navodi da je zakonodavac predvidio mogućnost probijanja stavki do 5% , ali da je 
kod privremenog financiranja realizacija nepredvidiva. 
 
Predsjedavajući navodi stavku reprezentacije te pita je li i to stavka nepredvidiva pri 
realizaciji. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da se govori o nezakonitoj realizaciji te što je po tom 
pitanju poduzela tada povjerenica Jadranka Šupraha. 
 
Jadranka Šupraha konstatira da račune nije vidjela te da ona nije ništa izvršavala. 
 
Vijećnik Mario Baričević pita da li onaj tko izvršava proračun  pita računovodstvo o reliziranim 
stavkama,te se pita zašto nitko nije reagirao kad su se stavke probijale obzirom da  Povjerenik 
ima ovlast Vijeća. 
 
Predsjedavajući se pita gdje su primjerice izvršena sredstva za čišnjenje i košenje  kad je 
prostor potpuno neuređen, te navodi primjer naselja Kolanjski Gajac koji je zatečen u 
potpunom kaosu. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da bi netko trebao kontrolirati izvršene radove tj. da li 
radovi po računima odgovaraju stvarno izvršenim radovima na terenu. 
 
Vijećnik Ivan Čemeljić traži pojedinačni odgovor da li se je pri izvršenju privremenog 
financiranja kontaktiralo sa Povjerenicom  i računovodstvom. 
 
Pročelnica navodi da je tadašnji načelnik pri izvršenju bio upozoren od nje i Povjerenice. 
 



7 

 

Vijećnik Ivan Čemeljić inzistira da se pročelnica očituje da li se tu radi o nezakonitom 
izvršenju. 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da nisu problem samo načelnici već svi službenici koji ne 
rade svoj posao, te traži od pročelnice ostavku kad ne može provoditi zakon tj navodi da ista 
radi kontra zakona. 
 
Vijećnik Marin Pernjak navodi da prihvaća objektivne komentare i kritike , konstatira da je 
najvažnije to da proračun nije nezakonito oštećen , postoji trag svakog izvršenja te navodi da 
stoji iza toga da su neke stavke u plusu neke u minusu ali opetovano tvrdi da Općina nije 
financijski oštećena. 
 
Predsjedavajući opetovano navodi primjer velikog izdvajanja za čišćenje te se pita gdje su ta 
sredstva u prostoru realizirana. 
 
Vijećnica Jelana Škoda Baričević navodi da od planiranih 100tisuća kuna za hortikulturu nije 
realizirana ni kuna te se pita tko i kako utvrđuje prioritete i što su to prioriteti za pripremu 
sezone. 
 
Vijećnik Marin Pernjak navodi da je imao ograničena sredstva te smatra da je košenje u petom 
mjesecu nepotrebno, isti navodi da u njegovom načelničkom mandatu nije bilo deponija,plaže 
su bile uredne te stojim iza svake stavke u proračunu. 
 
Načelnik konstatira da se je planiralo ulaganje u komunalno poduzeće temeljem prijašnjih 
projekcija, pitanje je gdje su se ti novci trošili i što je napravljeno. 
 
Predsjedavajući pita tko je davao narudžbenice za uređenje i čišćenje površina te tko je 
kontrolirao jesu li radovi u tom obimu i izvršeni. 
 
Vijećnik Marin Pernjak konstatira da se radi po ugovoru, navodi da komunalno radi na 
visokom nivou te će se ulaganja u sidrišta,kontenjere i drugu komunalnu opremu uskoro 
vidjeti i u rezultatima. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da je cca 4 milijona kuna prošle godine uloženo u 
komunalno i da su pored takvih sredstava ušli u minus u poslovanju te navodi da je kaos u 
prostoru a komunalno je puno rukovodećeg kadra. 
 
Nakon rasprave predsjedavajući predlaže Zaključak da je izvršenje Privremenog financiranja 
od 01.01. - 16.06.2021. nezakonito. 
 
Predsjedavajući daje Zaključak na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:4vijećnika(Ante Zubović, Jelana Škoda Baričević,Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 
PROTIV:nitko 
SUZDRŽAN:nitko 
Vijećnici Josip Zubović,Marin Pernjak i Šime Šupraha izuzeli su se od glasovanja 
 
ZAKLJUČAK je usvojen većinom glasova 
 
  Ad. 3. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o dozvoljenom prekoračenju po 
poslovnom računu Općine Kolan 
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Načelnik konstatira da je ugovor istekao 15. lipnja 2021 . kojim se je omogućavalo 
prekoračenje po poslovnom računu. 
 
Vijećnik Ivan Čemeljić pita zašto se nije sprovela Odluka o dozvoljenom prekoračenju. 
 
 
Predsjedavajući stavlja točku na glasovanje 
GLASOVANJE: 
ZA:7 vijećnika (Ante Zubović,Jelena Škoda Baričević ,Mario Baričević,Ivan Čemeljić,Marin 
Pernjak,Šime Šupraha, Josip Zubović) 
PROTIV:nitko 
SUZDRŽAN:nitko 
 
Odluka je JEDNOGLASNO usvojena 
 
 
Ad.4. Prijedlog Pravilnika o uvjetima izgradnje , visini i isplati naknade za izgradnju suhozida 
uz put od DC 106 do k.č. 3989 
 
Predsjedavajući otvara raspravu po 4. točki 
Načelnik navodi da se radi o sličnim uvjetima koji su bili predviđeni za trasu Put Mišnjaka te 
čita dopunu članka 7. Pravilnika 
 
Predsjedavajući nakon kraće rasprave daje Pravilnik sa dopunom na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7 vijećnika (Ante Zubović,Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Marin 
Pernjak,Šime Šupraha,Josip Zubović) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
Pravilnik je JEDNOGLASNO usvojen 
 
Ad. 5. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o uvjetima za financiranje smještaja 
starijim i nemoćnim osobama u privatnom smještaju 
 
Predsjedavajući otvara raspravu po 5. točki 
 
Načelnik navodi da je postojala odluka od studenog 2020. ista je bila propitivana i nije bila 
provedeba , postoji odluka Županije ali obzirom da imamo privatni dom u Novalji korisnici tog 
doma sa našeg područja nisu obuhvaćeni odlukom Županije.Ovom odlukom ukida se stara 
odluka a po usvajanju proračuna načelnik donosi odluku po utvrđenim sredstvima iz 
proračuna. 
 
Predsjedavajući daje točku na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:4vijećnika(Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević,Mario baričević, Ivan Čemeljić) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANI:Josip Zubović, Marin Pernjak,Šime Šupraha 
 
Odluka je usvojena većinom glasova 
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Ad. 6. Prijedlog Odluke o osnivanju Socijalnog vijeća 
 
Predsjedavajući otvara raspravu po 6. točki 
 
Predsjedavajući navodi da se treba Socijalno vijeće dopuniti sa još 2 člana. 
 
Pročelnica konstatira da je Odlukom predviđeno 5 članova. 
Vijećnik Josip Zubović konstatira da njegov klub vijećnika nije iskomunicirao kojeg člana da 
predlože. 
Načelnik navodi da je bitno da predlože nekog da se krene sa radom Socijalnog vijeća. 
 
Vijećnica Jelena Škoda Baričević konstatira da je oporbeni klub tražio da participira u radu 
tijela. 
Predsjedavajući daje rok od sedam dana da oporbeni klub vijećnika predloži člana te će se 
sjednica samo po toj točki održati elektronski. 
Predsjedavajući nakon kraće rasprave prelazi na iduću točku. 
 
Ad. 7. Prijedlog Odluke o osnivanju i izboru članova Odbora za kulturu,obrazovanje i društvene 
djelatnosti. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu po 7. točki 
Vijećnik Šime Šupraha navodi da je kontaktirao sa predloženim Antom Prtorićem, ist se je 
zahvalio na predloženom izboru te smatra da za isto nije kompetentan 
 
Načelnik predlaže doktora Ivana Šuprahu 
Vijećnik Šime Šupraha predlaže Ivana Balabanića 
Predsjedavajući konstatira da su u Odbor predloženi Ivo Oštarić, Ivan Balabanić,Ivan 
Šupraha,Božica Oštarić Veršić i Milena Čemeljić te prijedlog daje na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7vijećnika(Ante Zubović,JelenaŠkoda Baričević,Mario Baričević,Ivan Čemeljić,Marin 
Pernjak, Josip Zubović, Šime Šupraha) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANI:nema 
Odluka je JEDNOGLASNO usvojena 
 
Ad. 8. Prijedlog Odluke o osnivanju i izboru članova Odbora za prostorno planiranje,komunalni 
sustav i zaštitu okoliša 
 
Predsjedavajući otvara raspravu po 8. točki 
 
Predsjedavajući konstatira da u Odbor umjesto Ante Zubovića ulazi Ivan Čemeljić 
Predsjedavajuć sa ovom izmjenom daje točku na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7vijećnika(Ante Zubović,Jelena Škoda Barčević,Mario Baričević,Ivan Čemeljić, Marin 
Pernjak,Josip Zubović, Šime Šupraha) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
Odluka je JEDNOGLASNO usvojena 
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Ad. 9. Zaključak 
 
Predsjedavajući otvara 9. točku te čita predloženi zaključak 
 
Vijećnik Josip Zubović pita je li to izvješće koje rade ovlaštene tvrtke za prostorno planiranje ili 
je riječ o općenitom izvješću stanja u prostoru 
 
Pročelnica navodi da je naloženo da se odabere ovlaštenog izvršitelja te da se s njim kordinira. 
 
Vijećnik Mario Baričević konstatira da se ovdje govori o devastiranom prostoru te se nalaže 
ovlaštenim službenicima u JUO da daju izvještaj što je sa prostorom,što je urađeno protivno 
prostornoplanskoj dokumentaciji i sl.Nadalje, navodi da službeno izvješće rade ovlašteni 
inženjeri a ovdje se traži od ovlaštenog službenika u JUO za prostorna planiranje da sačini 
izvještaj stanja u prostoru. 
 
 
 
Vijećnik Josip Zubović navodi probleme u prostoru  te navodi da se često manipulira sa 
tumačenjem Pravilnika o jednostavnim građevinama, te navodi potrebu da se prostorni 
planovi poslože po zakonu i da se to poštuje. 
 
Vijećnik Mario Baričević pita zašto se radi suha marina na ulazu u naselje Mandre u stambenoj 
zoni. 
 
Vijećnik Ivan Čemeljić pita vijećnika Josipa Zubovića kako se polaže komunalna infrastruktura 
u njegovoj parceli mimo plana. 
 
Vijećnik Josip Zubović odgovara da HEP nije dobio suglasnost vlasnika parcela na kojima su 
evidentirane nerazvrstane ceste pa je jedino rješenje bilo da kabel za struju prođe njegovom 
parcelom. 
 
Predsjedavajući nakon kraće rasprave daje ovu točku na glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:7vijećnika(Ante Zubović,Jelena Škoda Baričević,Mario Baričević,Ivan Čemeljić,Šime 
Šupraha,Josip Zubović, Marin Pernjak) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
ZAKLJUČAK je JEDNOGLASNO usvojen 
 
 
Ad. Razno 
 
Predsjedavajući otvara 10. točku te konstatira da u 10:39 sjednicu napuštaju vijećnici Marin 
Pernjak i Jelena Škoda Baričević 
 
Načelnik upoznaje vijećnike da je Općina Povljana planirala humanu akciju za kupću kuće na 
prostoru Petrinje za stradalu obitelj u potresu te predlaže da sredstva u iznosu od 40tisuća 
kuna koja su bila predviđena za crveni križ za stradale u potresu , da se usmjere u kupnju kuće 
stradaloj obitelji. 
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Vijećnik Josip Zubović se slaže ako se ima sredstava. 
 
Načelnik nalaže da se u tom duhu izmjeni zaključak kojim se utvrđuje da se sredstva koja su 
predviđena crvenom križu preusmjere za rješavanje stambenog pitanja stradale obitelji. 
 
Nakon kraće rasprave predsjedavajući daje ovakav prijedlog izmjene i dopune Zaključka na 
glasovanje 
 
GLASOVANJE: 
ZA:5 vijećnika(Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Mario Baričević,Šime Šupraha,Josip Zubović) 
PROTIV:nema 
SUZDRŽANIH:nema 
 
Zaključak je JEDNOGLASNO usvojen 
 
Predsjedavajući pod razno čita prijedlog mještana za uređenje javne površine(parkirališta) u 
Kolanjskom Gajcu 
Predsjedavajući nakon kraće rasprave daje na glasovanje ovaj prijedlog mještana 
 
GLASOVANJE: 
ZA:nema 
PROTIV: 5vijećnika(Ante Zubović,Mario Baričević, Ivan Čemeljić,Šime Šupraha,Josip Zubović) 
SUZDRŽANIH:nema 
 
Prijedlog je JEDNOGLASNO odbijen 
 
 
Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10:47 
 

 

 
 
  
 
 

 
 

Općinsko vijeće Općine Kolan 
Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Zubović 
 
 

Zapisničar 
Petar Šupraha 

 
 
 
 


